
                      
REPUBLIKA HRVATSKA 
SPLITSKO-DALMATINSKA ŽUPANIJA 
OPĆINA BOL 
 
 
Na temelju članka 87. Poslovnika Općinskog vijeća Općine Bol (“Službeni glasnik” 
Općine Bol br. 5/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19), Svjetlana Baković kao osoba imenovana od 
predsjednice vijeća, predlaže ovaj zapisnik sa 1/2024 sjednice općinskog Vijeća održane 
dana 26. veljače 2024. godine, sa početkom u 18.30 sati, u uredu Općine Bol. 
 
Nazočni: Nataša Paleka Jakšić (predsjednica općinskog vijeća), Zdravko Bartulović (prvi 
potpredsjednik općinskog vijeća), Tonči Buljan, Lea Marinković, Ivan Cvitović, Irena 
Eterović,  Tihomir Marinković, Ante Selak (drugi potpredsjednik općinskog vijeća). 
 
Izočni: Jakov Okmažić. 
 
Ostali nazočni: Katarina Marčić - načelnica Općine Bol, Kristian Bačić - pročelnik 
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Bol, Svjetlana Baković - zapisničar, Joško Egekher- 
predstavnik medija.  
 
A) Utvrđuje se kvorum, prisutno je 8 vijećnika. 
 
B) Dnevni red, predložen u materijalima, je prihvaćen JEDNOGLASNO, te glasi:  
1. Rasprava i donošenje odluke o prihvaćanju Plana korištenja pomorskog dobra na području 
općine Bol za razdoblje 2024-2028.   
 
2. Rasprava i donošenje odluke o naknadama za korištenje općinske imovine na pomorskom 
dobru.   
 
3. Rasprava i donošenje odluke o donošenju izmjena i dopuna urbanističkog plana uređenja 
Groblje Sveta Lucija.   
 
4. Rasprava i donošenje odluke o izmjenama i dopunama Odluke o zaštiti od buke.   
 
5. Rasprava i donošenje odluke o neprihvaćanju ponude za pravo prvokupa.   
 
6. Rasprava i donošenje odluke o prihvaćanju Akcijskog plana energetski održivog razvitka i 
prilagodbe klimatskom promjenama -otok Brač   
 
7. Rasprava i donošenje odluke o imenovanju natječajnog povjerenstva za biranje ravnatelja 
Centra za kulturu općine Bol.  
 
8. Rasprava i donošenje odluke o pribavljanju ploča s imenima naselja, ulica i trgova, ploča s 
brojevima zgrada i načinu podmirivanja troškova pribavljanja i postavljanja na objekte.   
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9. Rasprava i donošenje odluke na temelju molbe za obavljanje trgovačke djelatnosti na 
vidikovcu.    
 
C) Primanje na znanje zapisnika sa 6/2023 sjednice vijeća. 
Predsjednica Općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je konstatirala da nije zaprimljena ni 
jedna  pismena primjedba na zapisnik sa 6/2023 sjednice Općinskog vijeća. 
Predsjednica Općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je utvrdila da nema usmenih primjedbi 
na zapisnik. 
Zapisnik je primljen na znanje sukladno članku 88. Poslovnika Općinskog vijeća („Službeni 
glasnik“ Općine Bol br. 5/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19). 
 
Predsjednica općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je u svoje ime i u ime svih vijećnika 
zaželjela dobrodošlicu i dug radni vijek novom pročelniku jedinstvenog odjela Kristianu 
Bačiću.  
 
D)    Usmeno izvješće načelnice o radu općine Bol od posljednje sjednice vijeća 
Načelnica je kazala da je naručila idejno rješenje uređenja Dječjeg vrtića „Mali princ“ Bol  sa 
ciljem daljnjeg unaprjeđenja boravka i rada, zatvaranje terase, energetske učinkovitosti. 
U međuvremenu je to idejno rješenje poslano na usuglašavanje sa konzervatorima i od 
izrađivača očekujemo finalnu verziju prema njihovim smjernicama. 
Načelnica je istaknula da smo za projekt uređenja kuhinje i opremanja dječjeg vrtića dobili 
sredstva od LAG-a, ali da njihov odabir projekata čeka suglasnost Agencije za plaćanja, te da 
prije toga ne smijemo krenuti sa realizacijom. 
Načelnica je izvijestila vijećnike kako je u tijeku je prethodno savjetovanje prije početka 
postupka javne nabave za izgradnju Luke na Račiću. Lučka uprava je  do prošlog tjedna su 
čekala na suglasnost Ministarstva mora vezano uz financiranje, odnosno usklađivanje 
financiranja sa cca 30% povećanjem procijenjene vrijednosti nabave. 
Načelnica je kazala da je tijeku  gradnja prve faze groblja u  vrijednosti 665.000,00 eura. 
Prema izvješću nadzornog inženjera radovi se odvijaju zadovoljavajućom dinamikom. 
Danas na ovoj sjednici vijeća planiramo usvajanje izmjena i dopuna uređenja groblja Sv. 
Lucija. Po stupanju na snagu tih izmjena i dopuna možemo prijeći na postupak ishođenja 
građevinske dozvole  i gradnju groblja  u fazama, a sve sukladno rezultatima ankete građana. 
Vezano uz projekt izgradnje DVD Doma načelnica je upoznala vijećnike kako smo u zadnjoj  
fazi pripreme projekta na natječaj ITP za otoke. Trenutno smo poslali ovaj i projekt uređenja  
kina Bol kao projekte za pred odabir.  Istaknula je kako će samo objekti koji budu na listi pred 
odabranih moći dalje sudjelovati u natječaju Ministarstva regionalnog razvoja koji se očekuje 
kroz lipanj. 
Na zadnjoj sjednici vijeća načelnica je upoznala vijećnike sa problemom koji je iskrsnuo 
vezano za dva dokaza legalnosti Kina Bol na jednoj čestici i kako je za bilo koje radove koji 
zahtijevaju i potvrdu glavnog projekta treba obavezno ishoditi građevinsku dozvolu zbog tzv. 
spajanja tih zgrada. 
Načelnica je kazala kako je sa pročelnikom Radevenjićem usuglašeno, odnosno da nam je 
savjetovano ako želimo aplicirati natječaje Europske unije da projekt i radove prilagodimo 
Pravilniku o jednostavnim radovima i građevinama za koje ne trebaju nikakve dozvole 
nadležnog ureda. 
Projekt je sada kod konzervatora i očekujemo suglasnost s obzirom da se i u toku 
projektiranja sve dogovaralo sa njima. 
U dvorani se predviđa izvedba novih kaskada sa termoizolacijom i armirano betonskom 
pločom i završnom obradom od PVC-a. U dvorani se predviđa uklanjanje svih unutarnjih 
sjedala te se predviđa ugradnja novih sjedala – ukupno se planira ugraditi 178, što je 
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smanjenje za 4 sjedala u odnosu na postojeće stanje gdje je bilo 182 sjedala. Smanjenje je iz 
razloga jer se u novom stanju planira osiguranje prostora u gledalištu za osobe s invaliditetom 
Načelnica je kazala da je završen izvedbeni projekt uređenja partera Ulice Ante Radića, te da  
kroz ožujak očekujemo dovršetak izvedbenog projekta sa troškovnikom fekalne kanalizacije, 
vodoopskrbe, oborinske odvodnje, javne rasvjete i DTK. Taj projekt planiramo prijaviti  na 
natječaj LAG-a koji očekujemo kroz lipanj. U ovom trenutku kao najveći problem ističe se ne 
riješeni imovinsko pravni status, odnosno tu i druge čestice puteva smo  nagodbom dobili od 
RH međutim provedba u zemljišniku može trajati godinama. 
Provjerava se mogućnost ishođenja suglasnosti od RH ukoliko u međuvremenu ne dođe do 
uknjižbe vlasništva Općine Bol.  
Načelnica je istaknula da je za prijavu na LAGUR potrebno promicanje ribarstva, te smo se za 
ovu ulicu odlučili zbog kuće Viličić. 
Završena je procedura javne nabave uređenja Ulice Ivana Mažuranića i slijedi potpisivanje 
ugovora sa izvođačem radova. Načelnica se nada da bi do ljeta ova ulica mogla biti dovršena, 
pa da bujice u ovom dijelu Bola budu stvar prošlosti. 
Načelnica je upoznala vijećnike da je tijekom siječnja završena javna nabava za uređenje 
krovišta Doma kulture. Do kraja ovog tjedna slijedi potpisivanje Ugovora i  prvi sastanak na 
terenu sa odabranim izvođačem radova. Potom će se odlučiti hoćemo li  radove započeti 
odmah ili nakon sezone. Istaknula je da zbog specifičnosti radova i specifične pozicije zgrade 
ne bi htjeli da radovi na bilo koji način ugroze niti program Centra za kulturu, a niti okolne 
ugostitelje i stanare. 
Što se tiče imovinskog pravnih problema, odnosno čestice koja je u vlasništvu obitelji 
Kraljević, izgledno je da bi moglo ipak doći do kupoprodaje. U slučaju kupoprodaje bi se  
odustalo od sudskog postupka koji smo u međuvremenu započeli radi ispravka uknjižbe. 
Načelnica je kazala kako od siječnja imamo zaposlenog novog pročelnika, ali da se na dva 
ponovljena natječaja za komunalno-pomorskog redara nije javila ni jedna  osoba koja 
zadovoljava uvjete natječaja, stoga su oba poništena. Načelnica je najavila da će uskoro biti 
raspisan novi natječaj. 
Vezano uz arheološke radove na šematoriju ispred Dominikanskog samostana načelnica je 
kazala da odabrani izvođač obavlja radove urednom dinamikom  i da se nada skorom 
završetku radova. Međutim, smatra da radovi neće biti dovršeni do Uskrsa, te da će se 
poduzeti potrebne mjere da se što manje remeti bogoslužje. 
Načelnica je izvijestila vijećnike kako je dostavljen Projekt parternog uređenja murvičkih 
puteva, te da još čekamo troškovnik radova. 
Načelnica je kazala da nastavljamo sa armirano betonskim uređenjem poljskih puteva. 
Istaknula je da je u posljednjih nekoliko mjeseci uređeno na stotine metara puteva na području 
Sarbunala, Gornjeg i Donjeg Podbarja, istočno od naselja Ratac, a trenutno se radi na 
stotinama metara na putu Sveta Lucija-Smokovje.  
Vezano uz projekt bujičnog kanala Borak načelnica je kazala da je dovršen  izvedbeni projekt 
uređenja prometnice. Budući da imamo određene sugestije za izmjenu projekta poslali smo ga 
na doradu te uskoro očekujemo finalnu verziju projekta i spajanje troškovnika bujičnog 
kanala sa izvedbom prometnice. Nakon toga slijede sporazumi o financiranju projekta između 
Općina Bol,  Hrvatskih voda i Hrvatskih cesta. 
Načelnica je kazala da je dovršen je projekt vježbališta - street work out u šumici Borak. 
Postojeće vježbalište planira se dodatno opremiti novim spravama. Predviđeno je uređenje 
postojećeg terena propusnom završnom obradom – antistress lijevanom gumom. Postojeći se 
pristup  sa šetnice se zadržava, a dodatno će se opremiti elementima za sjedenje u vidu nižih 
zidova od svijetlo brušenog betona. Procijenjena vrijednost je investicije je cca 70.000,00 
eura, a u narednim danima planiramo započeti postupak javne nabave. 
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E)    Vijećnička pitanja, prijedlozi i pohvale 
Ante Selak je pitao u kojem je stadiju projekt izgradnje stanova POS-a. 
Načelnica je kazala da nema značajnijih pomaka u realizaciji tog projekta. Istaknula je da je 
od projektanta zatraženo novo idejno rješenje kako bi umjesto do sada predviđenih šest 
stanova bilo makar sedam stanova.  
Načelnica je također istaknula kako Vlada RH najavljuje nove programe zbrinjavanja i 
priuštivog stanovanja. 
Ante Selak je primijetio da je prostor oko benzinske i autobusne postaje u dosta derutnom 
stanju te smatra da je nužno planirati uređenje tog dijela Bola. Istaknuo je da veliki broj 
gostiju dolazi u Bol autobusom i izletničkim brodovima, te da im je prvo što vide u mjestu taj 
zapušten i neuredan predio. 
Načelnica je kazala da se kroz III. fazu uređenja Luke Bol planira uređenje tog dijela luke. 
Kroz taj projekt je planirano i izmještanje benzinske postaje iz centra mjesta. Načelnica je 
istaknula da je vodila pregovore sa tvrtkama koje se bave prodajom nafte i naftnih derivata, 
ali da nije zainteresiranih bio za gradnju nove benzinske postaje na drugoj lokaciji na Bolu. 
Svi potencijalni investitori su navodili da bi ta investicija bila neisplativa obzirom na promet 
postojeće benzinske postaje. 
Načelnica je također kazala da je UPU-om planira i izmještanje autobusne postaje na područje 
parkirališta na ulasku u mjesto. 
Načelnica je rekla da je u tijeku izrada idejnog rješenja uređenja kioska na tom području, te da 
će se zamjenom kioska taj prostor donekle urediti. 
Ante Selak je pitao ima li kakvih novosti vezanih uz imovinskopravni spor koji se vodi za 
utvrđivanje vlasništva Doma na Vidovoj gori. 
Načelnica je je kazala da nema nikakvih novosti vezanih uz taj spor, čeka se sudski epilog i 
konačno utvrđivanje titulara vlasništva. 
Ante Selak je pitao kada se može očekivati daljnje popločavanje bolske Rive i zabrana 
prometovanja kamionima kroz centa mjesta. 
Načelnica je kazala da je u tijeku izrada projekta popločavanja Rive od broda Frane do 
Vinskog podruma.  
Ante Selak je pitao je što rađeno na sanaciji vododerina oko plaže Zlatni rat. 
Načelnica je kazala da se za sada nije ništa poduzelo po tom pitanju. Također je istaknula da 
je dvojbena potreba te sanacije, ako se uzme u obzir da uprave te vododerine donose materijal 
koje se postupno pretvara  u žalo na plaži Zlatni rat. 
Načelnica je kazala da se na plaži planira postavljanje tri kontejnera za odvojeno prikupljanje 
reciklabilnog otpada. 
Ante Selak je pitao da li se za ovu turističku sezonu planira nabava novih štandova na Šetnici. 
Načelnica je kazala da je pribavljeno drugo idejno rješenje koje je korisnicima bilo 
prihvatljivije od prvoga, ali da je zbog nove Uredbe o vrstama djelatnosti i visini minimalne 
naknade za dodjelu dozvola na pomorskom dobru potrebno revidirati i ovaj projekt jer je 
Uredbom predviđeno maksimalna dimenzija štanda  na pomorskom dobru od 3 m2. 
Ante Selak je pitao  postoji li mogućnost da se jedan tim hitne pomoći i policije stacionira u 
Bolu. Također je pitao postoji li mogućnost da jedan liječnik ljeti radi na plaži Zlatni rat. 
Načelnica je kazala da će i ove godine policija biti stacionirana u mjestu, ali hitna pomoć i 
dodatni liječnik na plaži nisu izgledni zbog poznatih kadrovskih problema u cijeloj Republici 
Hrvatskoj. 
Ante Selak je pitao kada se planira zaposliti komunalni redar. 
Načelnica je kazala da je već dva puta raspisivan natječaj na komunalno-pomorskog redara 
vježbenika, ali da nije bilo kandidata koji ispunjavaju natječajne uvjete. Načelnica je najavila 
ponovno raspisivanje natječaja. 
Ante Selak je pitao kakav je sadašnji status direktora TZO-a. 
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Načelnica je kazala da je on još uvijek direktor i osoba ovlaštena za zastupanje TZO-a Bol.  
Nadalje, načelnica je rekla da će raspisati novi natječaj za izbor direktora TZ Općine Bol, 
ukoliko ministarstvo briše direktora Antu Trutanića iz upisnika osoba ovlaštenih za 
zastupanje. 
Ante Selak je pitao je pitao je li okončan postupak izbora najpovoljnijih ponuditelja za 
obavljanje prijevoza cestovnim vlakom. 
Svjetlana Baković je kazala da je donesena Odluka o izboru dva najpovoljnija  ponuditelja za 
cestovni vlak. Ta Odluka će biti objavljena u idućem „Službenom glasniku“, a nakon toga će 
se donijeti Rješenja kojima će se regulirati odnosi sa izabranim ponuditeljima. 
Tihomir Marinković je vijećnicima podijelio dopis - „Obavijest o postupanju po pravomoćnoj 
presudi“ Ministarstva turizma i sporta u kojoj se Ministarstvo Upravnom sudu u Splitu očituje 
da je doneseno novo Rješenje Ministarstva kojim se odbija upis Ante Trutanića u upisnik 
turističkih zajednica. Smatra da načelnica svojim izjavama, vezanim uz direktora TZO-a,  
obmanjuje vijećnike. 
Načelnica je kazala da će ona postupiti sukladno odlukama nadležnog Ministarstva, te da će 
nakon brisanja sadašnjeg direktora iz Upisnika turističkih zajednica preuzeti njegovu dužnost, 
te nakon toga raspisati natječaj za izbor direktora TZO-a. Istaknula je da stalno prati Upisnik, 
te da je Ante Trutanić još uvijek upisan kao osoba ovlaštena za zastupanje TZO- Bol. 
Tihomir Marinković je pitao načelnicu kakvo je bilo stanje na računu Općine Bol na dan 31. 
prosinca 2023. godine. 
Načelnica je kazala da ne zna odgovor na ovo pitanje. 
 
DNEVNI RED: 
 
POD 1) 
Predsjednica općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je dala uvodno obrazloženje prijedloga 
Plana korištenja pomorskog dobra na području općine Bol za razdoblje 2024-2028. 
Donošenjem novog Zakona o Pomorskom dobru i morskim lukama (NN 83/2023) nadležnost 
za donošenje ovog Plana je sa izvršnog tijela prebačena u nadležnost općinskog vijeća. 
Pravilnikom o sadržaju Plana upravljanja pomorskim dobrom (NN 150/23) je propisan 
obvezan sadržaj Plana.  
Sukladno Pravilniku o sadržaju Plana upravljanja pomorskim dobrom predloženi Plan 
upravljanja pomorskim dobrom za razdoblje od 2024. do 2028. godine sadržava: 
- planirane aktivnosti na pomorskom dobru i prioritete njihove realizacije,  
- izvore sredstava za realizaciju planiranih aktivnosti,   
- plan održavanja pomorskog dobra u općoj upotrebi,   
- plan dohranjivanja plaža,  
- plan gradnje na pomorskom dobru građevina koju ostaju u općoj upotrebi,  
- plan davanja dozvola na pomorskom dobru,   
- plan nadzora ovlaštenika dozvola na pomorskom dobru,  
- uvjete obavljanja djelatnosti temeljem dozvole.   
Predloženi Plan također sadrži odredbe o javnom savjetovanju, odredbe o potrebi ishođenja 
prethodnih suglasnosti, odredbe o sredstvima za uklanjanje nezakonito izgrađenih građevina i 
zahvata u prostoru koji se prema propisima kojima se uređuje građenje ne smatraju 
građenjem. 
Većina djelatnosti i mikrolokacija su planirane kao i prijašnjih godina.  
Najveća razlika u odnosu na prethodno razdoblje je to što se  Dozvole izdaju na rok od 2 do 5 
godina, a kriterij za odabir najpovoljnije ponude je ekonomski najpovoljnija ponuda. 
Naime, prijašnjih godina smo imali fiksne cijene, a prednost za dobivanje koncesijskog 
odobrenja je imao podnositelj koji je prije predao zahtjev. 
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Predloženim Planom ekonomski najpovoljnija ponuda se utvrđuje na slijedeći način:   
1. ponuđeni iznos godišnje naknade za dozvolu na pomorskom dobru – najviše 50% ocjene 
ponude.  
2. prethodno iskustvo i dobro i odgovorno obavljanje djelatnosti odnosno korištenje 
pomorskog dobra na području općine Bol, za koju se daje ponuda 10% ocjene ponude.  
3. upotreba opreme i pratećih instalacija i pružanje usluga koje na dobar i kvalitetan način 
uzimaju u obzir i sadrže specifičnosti i obilježja autentičnih kulturnih i prirodnih vrijednosti 
područja općine Bol i otoka Brača, te koriste najviše estetske standarde - najviše 20%  
4. upotreba opreme i pratećih instalacija i pružanje usluga koje su korisne za okoliš – najviše 
10% ocjene ponude  
5. veći ili inovativni razvoj turističke ponude u usporedbi s postojećom – najviše 10% ocjene 
ponude. 
Načelnica je kazala da je Plan dostavljen u materijalima za vijeće u međuvremenu izmijenjen 
na način da su ispravljene neke greške i da su izvšena dodatna usklađenja sa Uredbom.  
Tako  je primjerice štand definiran sukladno Uredbi, te može imati do 3m2. 
Nadalje, brisana su ograničenja u veličini objekta od 12 m2 jer je sada Uredbom definirano da 
je montažni objekt do 15 m2. 
Na lokaciji 31 je brisan jedan montažni objekt. 
Na nekim lokacijama su dodani info pultevi u vlasništvu općine, uz obvezu najma. 
Također je smanjena terasa u šumici na Zlatnom ratu uz fiksni objekt restorana na 450 m2.  
Vijećnik Tihomir Marinković je napustio sjednicu vijeća u 19.30 sati. 
Predsjednica vijeća je ponovno utvrdila kvorum.  
Na sjednici je nazočno 7 vijećnika. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o prihvaćanju Plana korištenja pomorskog 
dobra na području općine Bol za razdoblje 2024-2028., a Plan će se  objaviti u "Službenom 
glasniku" Općine Bol. 
 
POD 2) 
Nataša Paleka Jakšić je vijećnicima dala uvodno obrazloženje Odluke o naknadama za 
korištenje općinske imovine na pomorskom dobru.   
Predloženom Odlukom se određuje godišnja naknada za korištenje općinske imovine 
određene u Planu korištenja pomorskog dobra na području općine Bol za razdoblje 2024-
2028., u svrhu pružanja usluga i prodaje na pomorskom dobru. 
Naime, određuje se dodatna naknada za korištenje montažnih objekata. 
To se odnosi na kioske na plaži Zlatni rat, info pultove, štandove na Šetnici te korištenje 
pontona na plaži Zlatni rat. 
Također se predviđa mogućnost umanjenja naknade u iznosu od 30 %, ukoliko ne bude 
zainteresiranih ponuditelja za neki objekt. 
Osnovni smisao donošenja ove odluke je da ukupna minimalna naknada za korištenje 
pomorskog dobra bude na prošlogodišnjoj razini, odnosno da ne dođe do značajnijeg 
smanjenja prihoda Općine Bol od uporabe pomorskog dobra. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o naknadama za korištenje općinske imovine 
na pomorskom dobru, a odluka će se objaviti u „Službenom glasniku“ Općine Bol. 
 
POD 3) 
Predsjednica općinskog vijeća Nataša Paleka Jakšić je vijećnicima dala uvodno obrazloženje  
odluke o izradi Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja groblja sv. Lucije u Bolu. 
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Donošenje ove odluke potrebno je poradi omogućavanja ishođenja građevinske dozvole za II. 
fazu izgradnje groblja. 
Po stupanju na snagu ovih izmjena i dopuna može se prijeći na postupak ishođenja 
građevinske dozvole za sljedeće faze i gradnju groblja, a sve sukladno rezultatima ankete 
građana. 
 
Odluku o izradi izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja groblja Sv. Lucije na Bolu 
vijećnici su prihvatili JEDNOGLASNO, a  ista će biti objavljena u „Službenom glasniku“ 
Općine Bol. 
 
POD 4) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike sa prijedlogom izmjena i 
dopuna Odluke o zaštiti od buke. 
Naime, predlaže se izmjena članka 3. važeće Odluke o zaštiti od buke („Službeni glasnik“ 
Općine Bol br. 10/21). 
Predviđa se mogućnost održavanja koncerata na otvorenom i uporaba elektroakustičkih i 
akustičnih uređaja do 06.00 sati, uz prethodnu suglasnost Načelnika Općine Bol. 
Koncerte u granicama naselja bi mogle organizirati  Općina Bol ili pravne osobe u vlasništvu 
Općine Bol, ali buka u granicama naselja ne bi smjela prelaziti najviše dopuštene razine buke 
sukladno pravilniku kojem su propisane najviše propisane razine buke na otvorenom prostoru.  
Koncerte izvan granica naselja bi mogle organizirati i druge fizičke ili pravne osobe. 
Do sada je održavanje ovakvih koncerata bilo moguće samo za Bolsku fjeru. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli predložene izmjene i dopune odluke o zaštiti od buke, 
a odluka će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 5) 
Nataša Paleka Jakšić je vijećnike upoznala sa ponudom Jerka Martinića kojom on sukladno 
pozitivnim zakonskim odredbama Općini Bol nudi pravo prvokupa kulturnog dobra. 
Jerko Martinić nudi korištenje prava prvokupa nekretnine u Bolu i to: čest. zem. 2315/3, čest. 
zem. 2333/1, čest. zem. 2333/4, čest. zgr. 509/2, čest. zgr. 508/3, čest. zgr. 509/1, sve k.o. 
Bol, po kupoprodajnoj cijeni od 427.500,00 EUR-a (slovima: četiristo dvadeset sedam tisuća i 
petsto eura). 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluku o neprihvaćanju ponude Jerka Martinića za 
korištenje prava prvokupa,  a odluka će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 6) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je upoznala nazočne sa  prijedlogom odluke o  
prihvaćanju Akcijskog plana energetski održivog razvitka i prilagodbe klimatskim 
promjenama - otok Brač.  
Predloženom Odlukom prihvaća se zajednički akcijski plan energetski održivog razvitka i 
prilagodbe klimatskim promjenama otoka Brača (Sustainable Energyand Climate Action Plan 
– SECAP) izrađen je kroz projekt „JOINT SECAP Zajedničke strategije prilagodbe 
klimatskim promjenama u obalnim područjima“ koji se provodi u okviru INTERREG V-A 
programa prekogranične suradnje Italija – Hrvatska 2014. – 2020. kojeg je financirala 
Splitsko – dalmatinska županija a izradila zajednica ponuditelja SENSUM d.o.o. i UMiUM 
d.o.o.  
Sastavni dio ove Odluke čini Zajednički akcijski plan energetski održivog razvoja i 
prilagodbe klimatskim promjenama otoka Brača. 
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Načelnica je pojasnila vijećnicima kako se ovim dokumentom definiraju se ciljevi 
ublažavanja i prilagodbe klimatskim promjenama te akcije kojima se to namjerava postići. 
Specifičnost projekta Joint SECAP je to što se izrađuje zajednički plan za otok Brač. 
Samo oni ciljevi i programi definirani u SECAP dokumentu mogu se financirati sredstvima 
Fonda. Stoga je donošenje ovog dokumenta i predviđanje specifičnih ciljeva preduvjet za 
apliciranje na natječaje. Načelnica je kazala kako jedan takav očekujemo u lipnju i naredni 
vikend dogovaramo sa lokalnim dionicima biciklistima i planinarima radni sastanak na terenu. 
Radni sastanka se planira na stazi dugačkoj oko 6 km koja započinje na području  Grabica i 
spaja se sa putom Sv.  Lucija. Ispitati će se mogućnosti oplemenjivanja ove staze sadnjom  
drvoreda na osunčanim dijelovima, te eventualno gradnjom odmorišta na mjestima sa dobrim 
vidikom i sl. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli odluke o prihvaćanju Akcijskog plana energetski 
održivog razvitka i prilagodbe klimatskim promjenama - otok Brač, a odluka će se objaviti u 
"Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 7) 
Predsjednica vijeća Nataša Paleka Jakšić je upoznala vijećnike da dosadašnjoj ravnateljici 
Centra za kulturu Ivani Bošković  polovinom travnja istječe četverogodišnji mandat. 
Zbog toga se nameće potreba raspisivanja novog natječaja za mjesto ravnatelja Centra za 
kulturu. 
Na temelju  članaka 39., 40., 41. Zakona o ustanovama (Narodne novine broj 76/93, 29/97, 
47/99, 35/08, 127/19, 151/22), članka 40. st. 4. Zakona o kulturnim vijećima i financiranju 
javnih potreba u kulturi („Narodne novine“ broj 83/22) i članka  15. Statuta Centra za kulturu 
općine Bol (Sl. gl. općine Bol broj 2/07) prije raspisivanja javnog natječaja potrebno je 
prethodno imenovati natječajno povjerenstvo za provođenje natječaja. 
Općina Bol imenuje tri člana Povjerenstva. 
Predsjednica vijeća je za članove Povjerenstva predložila slijedeće članove: 

1. Lea Marinković 
2. Irena Eterović 
3. Đurđica Šeparović 

Povjerenstvo je, u roku od pet dana nakon stupanja na snagu odluke, dužno raspisati javni 
natječaj za biranje ravnatelja Centra za kulturu općine Bol. 
Natječajno povjerenstvo je prilikom raspisivanja javnog natječaja za ravnatelja dužno 
poštovati odredbe članka 13. i 14. Statuta Centra za kulturu općine Bol, zaprimiti molbe, 
procijeniti predloženi program rada, obaviti razgovor sa zainteresiranim natjecateljima i 
predložiti vijeću najpovoljnijeg kandidata. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO prihvatili ovaj prijedlog o imenovanju Povjerenstva, a 
prihvaćena odluka će se objaviti  u „Službenom glasniku“ Općine Bol. 
 
POD 8) 
Nataša Paleka Jakšić je vijećnicima dala uvodno obrazloženje prijedloga odluke o 
pribavljanju ploča s imenima naselja, ulica i trgova, ploča s brojevima zgrada i načinu 
podmirivanja troškova pribavljanja i postavljanja na objekte.   
Predloženom odlukom se, u odnosu na dosada važeću, mijenja visina naknade za pribavljanje 
pločica sa kućnim brojem. 
Prema predloženoj odluci ploče s imenima naselja, ulica i trgova će pribavljati i postavljati 
komunalno poduzeće Grabov rat d.o.o. iz Bola. Troškove pribavljanja i postavljanja ploča s 
imenima naselja, ulica i trgova podmiruje Općina Bol iz proračunskih sredstava.  
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Pločice s brojevima zgrada će pribavljati Jedinstveni upravni odjel Općine Bol, a troškovi 
pribavljanja pločica s brojevima zgrada padaju na teret vlasnika odnosno korisnika zgrade. 
Visina naknade za pribavljanje pločica s kućnim brojem utvrđuje se u iznosu od 19,00 eura. 
 
Vijećnici su JEDNOGLASNO donijeli Odluku o pribavljanju ploča s imenima naselja, ulica i 
trgova, ploča s brojevima zgrada i načinu podmirivanja troškova pribavljanja i postavljanja na 
objekte, a odluka će se objaviti u "Službenom glasniku" Općine Bol. 
 
POD 9) 
- Kristijan Jurić od općinskog vijeća traži suglasnost za obavljanje trgovačke djelatnosti na 
prostoru Vidikovca iznad Bola. 
Tamo bi iz kućice od 12 m2 prodavao razne suvenire od bračkog kamena i drveta, maslinovo 
ulje, lavandu i sl., te razna pića i grickalice. 
U zamolbi se ističe da je već ishodio dozvolu Hrvatskih cesta za postavljanje kućice na toj 
lokaciji. 
 
Vijećnici su zaključili da se za iduću sjednicu općinskog vijeća nadopuni Odluka o korištenju 
javnih površina na način da se u nju uvrsti djelatnost prodaje putem drvenog kioska dimenzija 
4 x 3 metra, suvenira, pića i toplih napitaka na čest. zemlj. 3254/2 k.o. Bol (u naravi 
vidikovac iznad Bola). 
Također su zaključili da se nadopuni Odluka o naknadama za korištenje javnih površina, te da 
se odredi naknada za korištenje te javne površine.   
 
Potpuni tijek sjednice nalazi se na tonskom zapisu, koji se sukladno članku 89. Poslovnika 
Općine Bol (“Službeni glasnik” Općine Bol br. 05/09, 11/14, 1/15, 1/19 i 2/19) čuva u uredu  
Jedinstvenog upravnog odjela Općine Bol. 
 
Sjednica je završila u  20.00 sati 
 
Zapisnik sastavila: Svjetlana Baković  
 
 

Predsjednica vijeća: 
 

Nataša Paleka Jakšić 


